

Title (en)

Device for longitudinal centering of a container parked on supporting legs

Title (de)

Vorrichtung zum Längszentrieren eines auf Stützfüssen abgestellten Behälters

Title (fr)

Dispositif pour le centrage longitudinal d'un conteneur stationné sur des pieds de support

Publication

EP 0795452 A2 19970917 (DE)

Application

EP 97103989 A 19970310

Priority

DE 19609516 A 19960311

Abstract (en)

The centring device allows a freight container (2) mounted in a number of support legs (4) to be centred longitudinally relative to a rail vehicle positioned between the legs, using at least one push-pull device (6) secured to the rails (5). The push-pull device has a clamp element (7) attached to the rails, a push-pull drive (8) with a piston/cylinder device (8') and an adjustment carriage (9) fitted around the rail vehicle wheels.

Abstract (de)

Die Erfindung bezieht sich auf eine Vorrichtung zum Längszentrieren eines auf Stützfüßen 4 über den Schienen 5 abgestellten Behälters 2 gegenüber einem darunter zwischen den Stützfüßen 4 befindlichen Schienenfahrzeug 1, insbesondere eines Containers gegenüber einem Transportwaggon. Die erfindungsgemäße Zentriervorrichtung ist als mit mindestens einer der Schienen verbindbare Schub-Zugeinrichtung 6 für mindestens eines der Schienenfahrzeuge 1 ausgebildet. <IMAGE>

IPC 1-7

B61D 47/00; B61J 3/08

IPC 8 full level

B61D 47/00 (2006.01); **B61J 3/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

B61D 47/00 (2013.01); **B61J 3/08** (2013.01)

Cited by

WO2004005103A1; US6508180B1; WO0024627A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0795452 A2 19970917; EP 0795452 A3 19980624; EP 0795452 B1 20001206; DE 19609516 A1 19970918; DE 59702700 D1 20010111

DOCDB simple family (application)

EP 97103989 A 19970310; DE 19609516 A 19960311; DE 59702700 T 19970310